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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 17 

ZASTUPITELSTVO M ĚSTSKÉ ČÁSTI  

ZÁPIS 

jednání ZMČ č. 23 - mimořádné 
konané dne 30. 10. 2013 

 

Zasedání ZMČ zahájila starostka MČ Bc. Jitka Synková, přivítala přítomné a konstatovala,  
že zasedání ZMČ bylo svoláno řádně a včas 

 
 

Upozornila, že celý průběh zasedání je zvukově zaznamenáván pro účely vyhotovení zápisu. 

 

Začátek zasedání: 15:03 hod. 
Konec zasedání:     16:04 hod. 
 
 

Místo konání: zasedací místnost Úřadu městské části Praha 17, Žalanského 291 
 

Přítomno: 18 členů ZMČ 
Omluven: Mgr. Krása, pí. Richterová, Mgr. Soukup, pí. Vojíková Vítková  
 
 
 

Ověřovatelé: p. Hájek, p. Finger 
Pro 15, proti 0, zdrželi se 2, nehlasoval 1 
 
 

 

Návrhový výbor: JUDr. Havlíčková, p. Opluštil, p. Večeřa 
Pro 15, proti 0, zdržel se 1, nehlasovali 2 
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Návrh programu  
 
 
Navržený program: 
 

23.1 Kontrola zápisu 
23.2 Rezignace na funkci členky zastupitelstva - Ing. Marie Vaicové 

 Slib nového člena ZMČ 
23.3 Náměty a připomínky členů ZMČ 

 
 

Hlasování o konečné podobě programu (včetně doplnění výše uvedeného bodu):  
 
Pro 18, proti 0, zdrželi se 0 
 
 
1. Kontrola zápisu 

Zápis z 22. zasedání ZMČ Praha 17 ze dne 18.9.2013 
ZMČ souhlasí s kontrolou zápisu bez připomínek. 
 
Pro 16, proti 0, zdrželi se 2 

 
2. Rezignace na funkci členky zastupitelstva - Ing. Marie Vaicové 

Starostka Bc. Jitka Synková informovala o rezignaci Ing. Marie Vaicové na mandát člena 
Zastupitelstva MČ Praha 17. 

Slib nového člena ZMČ 

Vzhledem k tomu, že došlo k rezignaci na mandát zastupitele (viz bod 2 zápisu) byl v souladu 
se zákonem osloven náhradník dle výsledků komunálních voleb r. 2010. 

Novým zastupitelem se stal pan Martin Vaic, který složil do rukou starostky slib. 

 
3. Náměty a připomínky členů ZMČ 

p. Marek 
• dotaz, co bylo hlavním cílem svolání dnešního zastupitelstva, neboť rezignace 

jakéhokoli zastupitele se předává do rukou starostky, nikoli aby se kvůli tomu 
svolávalo mimořádné zastupitelstvo 

 

p. Bartoš 
• požaduje od vedení radnice získat seznam členů volebních komisí 
• v letošních volbách byl nepořádek a někteří členové volební komise nebyli přizváni 

na školení 
• nebyl dodržen požadavek mít jednoho zástupce své strany v každé volební komisy 
•  jaká byla výše odměn vedoucích příspěvkových organizací včetně zdůvodnění 
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Bc. Synková 
• na otázku o výši odměn vedoucích příspěvkových organizací včetně zdůvodnění 

bude odpovězeno písemně a na první otázku zodpoví pan tajemník Němejc 
 
Ing. Němejc 

• na začátku skutečně došlo k určitému pochybení, které pak nemělo žádné důsledky 
a následky 

• omylem byli v původním návrhu přehozeni někteří vámi delegovaní členové do 
jiných komisí – to bylo podle jeho informací napraveno – odpoví písemně 

• školení členů volební komise nechá prověřit – byli zváni všichni na školení – 
odpoví písemně 

 
MUDr. Katra 

• jak vypadá příprava na rozpočet – dotaz na p. Černovského 
• požaduje v rámci příprav rozpočtu jednat ještě před dalším zasedáním ZMČ 
• sportovní centrum – navrhuje další nové jednání 
• slyšel o nájmu objektu, až bude hotový, za 1 500 000,- Kč – neví, zda je to správná 

informace – zda máme orientační informaci, jak to bude vypadat 
• poděkování p. Farkačovi, CSc. za otevření Řepské naučné stezky 

 
Bc. Synková 

• sportovní centrum – na řádném ZMČ bude informováno o dalších krocích, tak jak 
slíbili na předchozím ZMČ 

• pronájem – zrušené výběrové řízení na provozovatele – byla zvolena varianta, že 
napřed bude soutěžen projekt a pak bude rozhodováno o provozovateli 

• v minulosti se 2 firmy přihlásily na provoz - jedna nabídka za 100 000,- Kč 
měsíčně a druhá za 50 000,- Kč měsíčně  

• zrušené VŘ je k dispozici k nahlédnutí u právníka 
 
MUDr. Katra 

• cena se mu zdá nízká 
 

Bc. Synková 
• sportovní centrum pro obec rozhodně nebude výdělečné – veřejně prospěšná stavba 
• bazén začleněn do projektu na přání občanů, na základě návrhu na jednání 

zastupitelstva, který zastupitelstvo odsouhlasilo  
• dá se předpokládat, že bude nutná dotace bazénu 

 
MUDr. Katra 

• změnil názor – má obavy z projektu – potřebuje více informací ohledně nájmu a 
dotování 

 
Bc. Synková 

• informace nemohou být v této etapě známy, když ještě není znám provozovatel 
• opakuje, že jediné orientační informace ohledně výše nájmu, jsou dostupné ve 

zrušeném VŘ 
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p. Bíro 
• částka za pronájem mu připadá vysoká 
• MUDr. Katra zaměňuje 2 věci – nájem za halu + odvod do fondu (amortizovaná 

údržba) a investici obce 200-300 milionů (majetek obce) – nelze to poměřovat 
s cenou za nájem 

• do soutěže se může přihlásit více zájemců – může to být lepší, ale i horší 
 
p. Bartoš 

• zarazila ho informace, že bude bazén dotován – nikdy to nezaznělo 
• všechny ostatní činnosti v hale mají vydělávat na provoz bazénu 

 
Bc. Synková 

• bylo na to upozorněno už při hlasování o výstavbě bazénu – že to nepůjde bez 
dotace 

• pan Černovský navštívil několik bazénů po celé ČR a jsou dotovány všechny 
 
Mgr. Černovský 

• počítá po dohodě s radou v rozpočtovém výhledu s 5 mil. dotací ročně na provoz 
bazénu 

 
p. Opluštil 

• chce se ujistit, zda může předpokládat, že ostatní věci dotovány nebudou, že bude 
dotován pouze bazén 

 
Bc. Synková 

• předpokládá se, že ostatní provozy dotovány nebudou, že se budou vzájemně 
doplňovat  

• proto skladbu na základě několikaletého zasedání komise pro sportovní centrum 
udělali tak, aby hala dotovaná nebyla  

 
MUDr. Katra 

• dotaz na p. Černovského ohledně rozpočtu – informačně, časově, zda něco ví 
• je v šoku  - myslel si, že bazén je součástí projektu 
• ujišťuje se, zda rozuměl dobře, že bude bazén dotován, když ho pronajmeme 

provozovateli 
 
Mgr. Černovský 

• MUDr. Katra se ptá na něco, na co mu nikdo nemůže v tuto chvíli přesně 
odpovědět – blíže se bude vidět až po výběrovém řízení 

• je záměr zařízení pronajmout – vypíše se VŘ – vyhodnotí se nabídky, z kterých lze 
pak posoudit, zda bazén bude přinášet nějakou malou částku do rozpočtu nebo zda 
bude jako jinde v ČR dotovaný 

• lze vycházet pouze ze zmařeného VŘ, kde ještě nebyly uvedeny přesné rozměry 
bazénu – nájemci předpokládali, že jim bude celý komplex vydělávat a odvedou i 
něco do rozpočtu MČ 

• osobně se nebrání určité dotaci sportovní haly – sport je dotován málo ve srovnání  
 např. se sociálními službami, kulturou a jinými stejně důležitými odvětvími 
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• nabádá více dotovat sport než doposud – je to protidrogová prevence, proti 
alkoholismu a dalším toxikomaniím, zdravotní prevence (obezita, cukrovka, 
srdeční choroby a další civilizační choroby) 

• rozpočet se připravuje jako každý jiný rok – na radě byl schválen harmonogram – 
ve srovnání s loňským rokem je posunut o 3 týdny, aby byl rozpočet připraven 
dříve než v únoru, ale již v lednu, abychom měli minimální dobu rozpočtové 
provizorium - na nejbližší radě předloží první verzi rozpočtu – po projednání 
s radními projedná priority rozpočtu s opozicí 

 
p. Vaic 

• poděkoval paní starostce za umožnění složení slibu 
• na dotaz p. Marka ohledně svolání mimořádného ZMČ - zopakoval pravidla 

rezignace - byly splněny veškeré zákonné věci 
• vysvětlil důvod - při podpisu 1/3 členů zastupitelstva dochází ke svolání 

mimořádného ZMČ  
• sportovní hala – nemá dostatečné informace, ale souhlasí s MUDr. Katrou – cena 

pronájmu je neadekvátní k tak velké investici 
• upozorňuje na zrušení VŘ – může hrozit náhrada škody od provozovatelů 
• dotaz, zda byl proveden průzkum trhu na zájem provozovatelů, zda o to kluby mají 

vůbec zájem 
• neví, zda je definováno, co by v hale přesně mělo být a kolik to bude stát a 

vydělávat - proč se utrácí za projekt z rozpočtu MČ v řádu milionů korun 
 
Bc. Synková 

• VŘ bylo zrušeno řádně podle zákona – nikdo se neodvolal 
• velikost bazénu byla projednána až po vypsání VŘ na zastupitelstvu – ve VŘ byla 

uvedena benevolence rozměru bazénu od – do – poté bylo rozhodnuto VŘ zrušit a 
vypsat nové s přesnými rozměry bazénu 

• 4 roky zasedá komise pro sportovní centrum – přesnou skladbu sportovního centra 
prodiskutovávali s širokou veřejností, se sportovními kluby, svazy, s řediteli ZŠ, 
MŠ – co je pro ně ideální – podle té skladby byl vypsán projekt 

• je to minimum, co pro děti a mládež může být uděláno – vybudování kvalitního 
zázemí pro sport 

 
p. Vaic 

• dotaz, zda se to prodiskutovávalo též s občany 
• zda existuje zpětná vazba na rekonstrukce 3 hřišť ZŠ – údaje o dostatečné 

naplněnosti, využitelnosti, údržbě a zda existuje integrovaný systém na budoucí 
sportovní halu 

 
Bc. Synková 

• potvrzuje naplnění hřišť a zájem ZŠ i MŠ o pronájem haly 
• občané byli informováni – byla vypracována studie pro trávení volného času 

s odborem školství – vyplývá z ní zájem občanů o sportovní centrum – přepošle ji 
p. Vaicovi 

 
Mgr. Černovský 

• zdůraznil, že máme zastupitelskou demokracii 
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• jeho strana a koaliční ODS měli ve volebním programu jednoznačně podporu 
výstavby sportoviště 

• souhlas občanů s výstavbou sportovní haly měli již v předchozím volebním období 
– je škoda, že další 3 roky připravují, co již bylo připraveno a blíží se další volby – 
mandát v tomto směru mají 

 
MUDr. Katra 

• je nutno rozlišovat zájem o sport (s tím samozřejmě souhlasí a podporuje), ale jde o 
zcela novou věc, se kterou nemají zkušenosti, a jedná se o velkou investici – má 
obavy, potřebuje vědět, jak bude investice vypadat dál a jak má odpovídat občanům 
na jejich dotazy ohledně nájmu a provozovatelů 

 
p. Opluštil 

• rekonstrukce kulturního centra Průhon – dotazy občanů z jeho okolí – proč jsou 
práce prováděny v takovém rozsahu o víkendech a o svátcích, když většina občanů 
zaregistrovala, že se tam 4 dny v týdnu nepracuje a pak to dohání o víkendu či 
svátku, kdy chtějí mít občané klid 

 
p. Němejc 

• dostal již stejný dotaz ohledně hluku při rekonstrukci KC Průhon během volných 
dnů – již byly učiněny opatření v tom smyslu, že firma, která provádí rekonstrukci, 
dostala přesné časy, kdy může provádět veškeré hlučné práce, aby byl co nejméně 
narušen klid občanů 

 
p. Vaic 

• zdůraznil, aby se nezapomínalo na to, že jsou zde i opoziční zastupitelé, kteří mají 
vlastní názor – hájí taktéž zájmy veřejnosti a též byli řádně zvoleni 
v demokratických volbách 

• vše je o diskusi – vždy by měl být vyšší zájem hájit zájmy občanů bez ohledu na 
politickou stranu 

• dotaz, zda si nemyslí, že je ta investice dosti náročná  
• myslí si, že ani MČ neví, jak to všechno bude 

 
Mgr. Černovský 

• MČ ví přesně, co bude - MČ je před projektovou dokumentací na územní 
rozhodnutí 

 
p. Stloukal 

• poděkování p. Farkačovi, CSc. za realizaci Řepské stezky – názor též spoluobčanů 
z jeho okolí – stezka velmi přispěla ke zkvalitnění městské části 

 
p. Farkač, CSc. 

• poděkoval za ocenění Řepské stezky, je to pro něj velké potěšení 
• zároveň by chtěl podotknout, že Řepská naučná stezka není výdělečná, přesto je 

pozitivní – nabádá k zamyšlení nad touto větou 
 
p. Vaic 

• souhlasí s p. Farkačem CSc., ale investice je zcela v jiných řádech 
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Mgr. Černovský 
• dotaz občanů na zástupce ČSSD, zda nám ČSSD během celé kampaně 

parlamentních voleb lhala o své jednotě a zda hrozí v současnosti rozpad na 
Haškovce a Sobotkovce – zda máme v parlamentu dvojí sociální demokracii 

 
p. Vaic 

• jednáme v rámci zastupitelstva MČ Praha 17 a centrální politika je zcela něco 
jiného 

• stejně tak se může zeptat, proč pan Krása z HLŘ kandidoval za KDU-ČSL – zda to 
mělo nějaký účel – nedostal se tam 

 
Mgr. Černovský 

• tlumočil pouze dotazy občanů – předá jim odpověď 
 
MUDr. Katra 

• prosí dát takovouto diskusi stranou – nepatří to do zasedání zastupitelstva - je to 
netaktní a pod úroveň – je to problém na celé politické scéně, ne jen v ČSSD 

 
p. Vaic 

• občanům rád odpoví, ale celostátní politika a interní politika ČSSD do ZMČ Prahy 
17 nepatří – je to nemístné 

 
Mgr. Černovský 

• trvá na tom, že tato problematika do zastupitelstva patří – je zde přítomno 19 
politiků – je to závažná politická událost – byla půlroční politická krize, volby se 
zdá nic nevyřešily – jsou zde zástupci ČSSD, tak proč by se v zájmu občanů 
nezeptal – ostatní si na zastupitelstvo též nosí témata, která s MČ přímo nesouvisí 

 
p. Finger 

• sportovní hala – je to velmi diskutabilní záležitost – jsou na to různé názory – vše 
ukáže až praxe 

• pro něj je to nezisková akce, tak jako např. ZŠ, MŠ (zisk je přenesený do výchovy 
a vzdělávání) 

• je potřeba, aby to stálo tolik, kolik to stát má – proto jsou zapotřebí odborníci 
• informoval o návštěvě sportovní haly na Zbraslavi, která se právě staví 
• podpora i z ČSTV – optimální je 2000 míst v hale (500 je málo) – sportovní a 

kulturní akce -  mohou vzniknout další náklady 
• proběhlo jednání s Ing. Grigarem - zástupcem švýcarské firmy G7 – zabezpečuje 

investiční vstupy švýcarské vlády do nepodnikatelských investičních záležitostí 
v zemích střední Evropy – jako např. Norské fondy – možná na náš projekt sežene 
peníze, ale není to jisté 

• zdůraznil shánění finančních prostředků na výstavbu haly i jinde, případně je 
sdružit s některými organizacemi v souladu se zákonem 

 
Bc. Synková – dotaz na MUDr. Katru 

• v současné době řešíme pravidelné zdravotní prohlídky zaměstnanců ZŠ a MŠ  
• zdravotní prohlídky zaměstnanců v celých Řepích vykonává pouze jediný lékař, 

který na to má oprávnění, a to MUDr. Ritter, který má již obsazeno a nechce 
přijmout další zaměstnance 
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• nutno sehnat dalšího takového lékaře v Řepích – jedná se o cca 200 zaměstnanců, 
kteří dojíždí na zdravotní prohlídky do polikliniky na Bojišti, což je velmi drahé ve 
srovnání s cenou MUDr. Rittera – ušetřil by se tak výrazně rozpočet 

 
MUDr. Katra 

• zjistí informace od MUDr. Rittera ohledně oprávnění vykonávat lékařské prohlídky 
zaměstnancům a poté osloví své kolegy lékaře v Řepích 

• bude paní starostku informovat co nejdříve písemně či telefonicky 
 
p. Vaic 

• reakce na p. Černovského – trvá na nevedení diskuse o vrcholné politice na 
zastupitelstvu  

• stejně tak nejapné by bylo, kdyby osočoval ODS z volebních výsledků 
 
Bc. Synková 

• upozornila na nedodržování jednacího řádu a zneužívání technických poznámek - 
bude se více dbát na dodržování během příštího zasedání – technika na to upozorní 
též – každý se může hlásit pouze 3x k danému tématu 

 
p. Farkač, CSc. 

• upozornil na čas věnovaný v diskusi pana Vaice a pana Černovského  
• nedostal odpověď, proč je dnes mimořádné ZMČ – musel se uvolnit z práce 

 
Bc. Synková 

• po obdržení rezignace byla požádána 1/3 zastupitelů o svolání mimořádného ZMČ 
– byla tedy povinna zastupitelstvo svolat 

 
p. Vaic 

• opakuje zmíněné podpisy 1/3 zastupitelů na požadavek mimořádného ZMČ a 
zdůrazňuje lhůtu 15. dnů 

 
p. Němejc 

• vysvětlil, že p. Vaic se stal zastupitelem ze zákona již den následující po rezignaci 
Ing. Vaicové, t.j. 26.10.13, že by složení slibu stačilo až na prosincovém ZMČ 

• lhůta 15. dnů se týká předání osvědčení o tom, že se stal členem zastupitelstva po 
projednání radou. (Rada prohlásí nového zastupitele dle pořadníku) 

• předání osvědčení a slib zastupitele na sebe přesně a přímo nenavazují, nemají 
termínovou souvislost – možnost složení slibu před i po obdržení osvědčení 

 
 

 
 
 
Bc. Jitka Synková ukončila zasedání a poděkovala všem přítomným zastupitelům  
a občanům za účast na jednání ZMČ.  
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V Praze dne 4. 11. 2013 
 

 

Schválil a ověřil:  
 
Bc. Jitka Synková  
 
 
 
Jaroslav Hájek  
 
 
 
Finger Tomáš 

 
 


